



ADDENDUM N° 001

English to follow

Date: Le 16 aout 2019

Projet: 19-030 - Réfection des toitures en revêtement métallique des bâtiments #11 et 12 - CRD de Sherbrooke

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors d'amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question 1:

Quel est la différence entre les sigles CRDBLP et CRDS qu'on retrouve dans les documents.

Réponse 1:

Les deux acronymes sont équivalentes et réfèrent au Centre de Recherche et de Développement de Sherbrooke (CRDS) d'Agriculture et Agroalimentaire Canada sis au 2000 rue Collège à Sherbrooke. L'acronyme représentait l'ancienne raison sociale du centre.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.



Date: August 16th, 2019

Project: Re-roofing of metal cladding of buildings #11 and 12

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question 1:

What is the difference between DSRDC CRDS and acronyms found in documents.

Answer 1:

The two acronyms are equivalent and refer to Agriculture and Agri-Food Canada's Sherbrooke Research and Development Center (CRDS) located at 2000 College Street in Sherbrooke. The acronym represented the former name of the center.

All other terms and conditions remain the same.